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Naj bo zanimivo leto, ki prihaja,
vseskozi naj zdravja obilo oddaja,

prinese uspehov naj zvrhano vrečo,
skupaj z ljubeznijo ustvari naj srečo.
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Spoštovane bralke in bralci Novic občine Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah! 

Letu 2016 tečejo zadnji dnevi in tako je za nami že 
skoraj cel prazničen december.  

December je čas, ko se spomnimo vseh lepih trenut-
kov in pozabimo na vse slabe, je čas, ko prižgemo 
praznične lučke in smo skupaj s tistimi, ki jih imamo 
najraje. 

V decembrski številki novic, si boste lahko prebra-
li članke aktivnostih društev, prispevke občinskih 

delovnih organov, občanov, šole in vrtca ter za-
nimive fotografije dogodkov, ki so se vrstili v zadnjih 
mesecih.

Ob koncu leta, ob prihajajočih praznikih vam v 
imenu uredniškega odbora želim veliko mirnih in 
toplih dni, v novem letu pa veliko zdravja, veselja in 
naj vam prinese čim več lepih trenutkov. 

Z letom, ki prihaja ravnaj tako kot s čokolado, odvij, 
ugrizni in uživaj!

Špela Pučko, uredniški odbor

Kolofon
Uredništvo si pridržuje pravico do spremembe naslovov in krajšanja člankov. Za morebitne napake se opravičujemo.
Izdajatelj: Občina Sveti Andraž v Slovenskih goricah; Članke pregledala: Mateja Toš; Za izdajo odgovorna; Darja Vudler; Odgovorni urednik:          
Kristijan Majer; Uredniški odbor: Mateja Toš, Nina Druzovič, Nina Žvarc in Špela Pučko; Računalniška obdelava: Kristijan Majer; Naklada: 400 
izvodov; Tisk: Grafična forma Hutter.
Glasilo Novice občine Sv. Andraž v Slov. goricah je vpisano v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 376.

2          Novice občine Sv. Andraž

Novice  št. 59 bodo praviloma izšle 6. aprila 2017. Rok za oddajo prispevkov (člankov, fotografij...) 
je najkasneje do vključno 22. marca 2017. Prispevke posredujte na elektronski naslov: novice@sv-an-
draz.si ali na prenosljivem mediju občinski upravi.   Uredniški odbor

uredništvo
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Za nami je lahko rečemo, uspešno leto, tako na po-
dročju splošnega družbenega življenja, kjer ni zaznati 
večjih pretresov, ljudje se povezujejo družijo in veseli-
jo? Ste zadovoljni s stanjem v občini?
Seveda sem zadovoljna, vem pa tudi, da lahko naredimo 
še veliko več in to na vseh področjih, družbenem, investici-
jskem... Vendar se moramo zavedati, da občina zgolj ustvar-
ja okolje, nudi pomoč, usmerja, veliko pa je odvisno od vseh 
nas občanov, kako in ali bomo sploh sodelovali, se odzivali 
ali bomo zgolj od daleč in pasivno spremljali in se pritoževali 
nad zadevami. Samo v slogi je moč.

Prav posebno bogastvo v občini zagotovo predstavlja društ-
veno življenje, v katerega so vpeti številni občani in občanke. 
Na društva smo posebej ponosni, saj njihovo delovanje te-
melji na številnih opravljenih prostovoljnih urah, hkrati pa s 
svojim aktivnim delom neizmerno bogatijo življenje v našem 
kraju. Dokaz temu je tudi bogat program ob letošnjem 
občinskem prazniku, v katerega so bila vključena domala vsa 
društva. Sama sem sicer mnenja, da bi moralo vsako društvo 
organizirati po en večji dogodek letno za širšo javnost, za 
občane, ki bi prerasel v tradicionalnega, ostali dogodki pa 
naj temeljijo na društvenem nivoju za njihove člane. Tako bi 
dobila posamezna prireditev večjo težo in bi bila tudi bolj 
obiskana in ne bi bilo slabe volje glede slabe obiskanosti 
prireditev. 

Ko ste že omenili 18. občinski praznik. Letošnji je bil 
nekaj posebnega, ljudje so bili zelo pozitivno pre-
senečeni in pohvale še kar dežujejo. Ste tudi vi? Kako 
vam je uspelo v naše konce pripeljati predsednika 
države?
Res je, letošnji praznik je bil prav poseben. Pripravili smo 
popolnoma nov koncept prireditve. Nekaj zadev smo morali 
prilagoditi zaradi prisotnosti predsednika republike g. Boruta 
Pahorja. Bilo je veliko usklajevanj s protokolom, zato seveda 
zahvala občinski upravi, ki je zadevo izpeljala brezhibno.

Idejo za soorganiziranje občinskega praznika je letos podalo 
Društvo mladih Vitomarci in seveda nismo preveč razmišljali, 
da zadevo združimo, tudi predsedniku je bila ideja všeč, da 
bodo na prireditvi prisotni mladi. Zato se jim se veda zah-
valjujem za vso pomoč, dokazali so, da so se v vseh teh 
letih naučili, kako v kratkem času organizirati velike in dobre 
prireditve. 

Za obisk predsednika sem se pričela dogovarjati z vodjo 
protokola že spomladi, ko je bil predsednik države pri naših 
sosedih v Sveti Trojici. Priložnost obiska smo videli v času 
občinskega praznika in jo tudi uspeli realizirati. 

Je šlo prav vse po planih ali nam lahko zaupate kaj iz 
»zakulisja«?
Ja morda zadeva v zvezi s hrano. Na protokolu so nam de-
jali, da predsednik po protokolu ne bo nič jedel, da pa si rad 
»kaj vzame«. In smo pripravili stojnice z izdelki gospodinj, vi-
nogradnikov in čebelarjev. Ko sem predsednika po uradnem 
delu povabila k stojnicam, da bi kaj poskusil, je dejal, da bo 
šel pozneje in bo najprej pojedel golaž. Tako, da nas je kar 
malo presenetil. Vendar smo navajeni, da je naš predsednik 
zelo ljudski, ne komplicira in se hitro prilagodi, kar nam je 
seveda vsem všeč. 

Pa od družabnega življenja k investicijam. Tudi na 
tem področju je za nami pestro leto. Ste uspeli izvesti 
vse kar ste si zadali? 
Uspeli smo realizirati vse investicije, ki so bile v planu za leto 
2016. Kot prvo smo modernizirali lokalno cesto Brezov-
jak-Župetinci-Novinci v skupni dolžini 1.090 metrov in s tem 
izpolnili dolg do občine Cerkvenjak, ki bi jo morali glede na 
pogodbo zgraditi že najkasneje do leta 2011. Naslednja je 
bila investicija v vodovodni cevovod v naselju Vitomarci, kjer 
je šlo za novogradnjo sekundarnega vodovodnega omrež-
ja z izgradnjo vodovodnih cevi v dolžini 303 m, vključno z 
izvedbo hišnih priključkov, ki oskrbuje s pitno vodo gospo-
dinjstva znotraj naselja Vitomarci. V sklopu tega projekta 
smo zaradi uničenja cestišča uredili tudi zgornji in spodnji 
ustroj ceste. V naselju Vitomarci smo uspešno pričeli izvajati 
projekt evro na evro, kjer so se občani odločili sofinancirati 
v nekategorizirane lastniške občinske poti. Tako smo uredili 
dve poti v skupni dolžini nekaj več kot 100 metrov, polovico 
vrednosti so sofinancirali občani. 

Hkrati z vsemi gradnjami cestne infrastrukture smo se v sk-
lopu tega dogovorimi tudi s Telekomom Slovenije in v traso 
polagamo cevovod za optiko, samo optiko pa bomo pripel-
jali že hitro v začetku leta 2017. 

V letošnjem letu smo zaključili tudi obnovo stanovanjske-
ga bloka, ki je precej kazil podobo našega kraja. V imenu 
etažnih lastnikov smo obnovo prijavili na razpis eko sklada in 
pridobili nekaj več kot 13.000 EUR, v pomoč nam je pristopil 
tudi Center za socialno delo. Vsak etažni lastnik je kril svoj 
delež. 

Prvič smo v letošnjem letu pristopili k sofinanciranju malih 
čistilnih naprav. Sofinancirali smo 8 malih čistilnih naprav. Ker 
je bil odziv dober bomo s sofinanciranjem nadaljevali tudi v 
letih 2017 in 2018.  
Prav tako smo v postopku spremembe Občinskega pros-
torskega načrta, javno razgrnitev predvidevamo konec 
meseca januarja ali v začetku februarja in sprejem predvide-
vamo do poletja. 

Županja nam je povedala

 Županja napoveduje investicijska leta
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Letos ste že dokaj hitro v začetku meseca decembra 
sprejeli proračun za naslednji dve leti. Kako to? Ka-
kšni so plani za prihodnost? 
Za dvoletni proračun smo se odločili, ker je večina načr-
tovanih investicij dvo ali več letnih. Vsi čezmejni Interreg 
projekti, vključno z že odobrenim projektom s Hrvaško 
v vrednosti nekaj več kot 160.000 EUR, so dvoletni. Tudi 
projekti LAS-a bodo dvoletni. V dveh letih se bomo lotili 
več projektov, med njimi vzpostavitev medgeneracijske-
ga športnega parka ob šoli in večgeneracijskega centra v 
kletnih prostorih občine, ureditev infrastrukture v naselju 
Drbetinci (vodovod, cesta, javna razsvetljava) in v nasel-
ju Vitomarci (center – vodovod, cesta, kanalizacija, javna 
razsvetljava), rekonstrukcije več cestnih odsekov. Nadal-
jujemo s širitvijo širokopasovnega - optičnega omrežja. S 
strani Direkcije za ceste je potrjena projektna naloga za 
obsežno obnovo regionalne ceste od Občine Cerkvenjak 
do Občine Juršinci. Ureditev bo potekala v dveh fazah, 
prva faza bo od table Vitomarci s strani Hvaletincev, kjer 
bo urejen pločnik in javna razsvetljava v naselju, ureje-
no bo krožišče pri Berlaku in popolnoma rekonstruirano 
vozišče do križišča Druzovič. Druga faza zajema ureditve 
iz ene in druge strani do občine Cerkvenjak in do občine 
Juršinci. Kljub planirani popolni rekonstrukciji seveda 
sodelujemo na področju vzdrževanja, tako so upravljalci 
prav v tem mesecu z vzdrževalnimi deli uspeli dotrajano 
regionalko nekoliko polepšati s preplastitvami. 

Ker v letu 2016 nismo uspeli prodati neurejenih stanovanj 
v večnamenski dvorani, jih bomo v letu 2017 dokončno 
uredili do zaključne faze in ju dali v prodajo oz. najem. 
Želje so, da v prihodnosti zraste še kak blok, tukaj 
računamo predvsem na zasebne investitorje. Zelo nam je 
pomembno, da pridobimo čim več za občane, dosežemo, 
da se mladi ne izseljujejo. Prav tako nadaljujemo z iskan-
jem investitorja za izgradnjo poslovno stanovanjskega 
objekta Vitomarci v samem centru občine, kjer bi dobili 
težko pričakovano trgovino. 

Pomembna investicija bo tudi nakup gasilskega avtomo-
bila, ki je dotrajan. V letu 2017 bomo podpisali pogodbo 
o nakupu, v letu 2018 bomo kupili podvozje in v letu 2019 
izvedli nadgradnjo. V letu 2019 ob 80. obletnici Gasilske-
ga društva Vitomarci, bo vozilo tako predano namenu. 

Ambiciozni načrti, ni kaj. Želimo, da se prav vsi ures-
ničijo, saj bomo od tega največ prejeli prav mi občani.

Uredniški odbor

Županja občine Hrpelje Kozina, Saša Likavec Svetelšek, je 
v petek, 2. decembra 2016 gostila  7. srečanje županj. 

Srečanje se je ob prijazni dobrodošlici gostiteljice začelo 
s predavanjem o zdravju na delovnem mestu ter obvezno 
telovadbo, ki jo je mogoče izvajati tudi v pisarni. Nadal-
jevalo se je s pogovorom z Jožetom Novakom iz Minis-
trstva za finance, ki je predstavil projekt uvajanja davka 
na nepremičnine ter ključne ugotovitve in probleme pri 
izvajanju in pobiranju nadomestila za uporabo stavbne-
ga zemljišča. V nadaljevanju so si županje ogledale delo 
opravljeno v Osnovni šoli Dragomirja Benčiča Brkina Hr-
pelje, Gasilski dom v Materiji, Cerkev Sv. Martina in pos-
likave Toneta Kralja, obiskale pa so tudi nekaj dobro de-
lujočih in uspešnih turističnih kmetij. V času druženja so 
izmenjale številne izkušnje, soočile težave, s katerimi se 
srečujejo in skupaj oblikovale marsikatero dobro rešitev.

Vir: Skupnost občin Slovenije

Darja Vudler, županja

Tokrat gostila županja občine 
Hrtelje Kozine

 Županje obiskale domačo cerkev

 Vsake tri mesece se županje slovenskih 
občin srečajo v eni izmed občin, ki jo 

vodi županja
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V Občini Sveti Andraž od marca 2016 deluje 7 vaških 
odborov, to so: Vitomarci, Drbetinci, Hvaletinci, Gibina, 
Slavšina, Novinci in Rjavci. Namen ustanovitve vaških 
odborov je, da so občani aktivni na svojem območju po 
vaseh, tako v delovnem kot v družabnem smislu.

V skladu s Pravilnikom o porabi proračunskih sredstev, 
ki so namenjena vaškim odborom v Občini Sveti Andraž 
v Slovenskih goricah je Občina v letu 2016 za delovan-
je vaških odborov namenila 2000 Eur. Vaški odbori lahko 
sredstva porabijo za delovne in družabne namene. Letos 
so svoja sredstva porabili: Vaški odbor Rjavci, Vaški odbor 
Slavšina, Vaški odbor Vitomarci in Vaški odbor Hvaletinci 
skupno v višini 880 Eur.

Občinska uprava

14. oktobra 2016 so v Kidričevem in Lenartu organizatorji 
projekta LIFE s predstavniki okoliških občin podpisali listi-
no o predaji uličnih zbiralnikov za e-odpadke in odpadne 
baterije. Med podpisniki je bila tudi županja Občine Sv. 
Andraž v Slov. goricah ga. Darja Vudler, tako da zeleni 
velikan že stoji pred Večnamensko dvorano Vitomarci.

 
Projekt delujejo pod sloganom E-cikliraj in nagovarja po-
trošnike na skrbno ravnanje z e-odpadki in odpadnimi 
baterijami. V sklopu projekta pa vzpostavljajo mrežo zbi-
ranja e-odpadkov in se vse lokacije sproti označujejo na 
spletnem zemljevidu.

Povzeto po Sporočilo za javnost: E-cikliraj

Občinska uprava

18. oktobra 2016 so v Reki na Hrvaškem bile pod-
pisane prve pogodbe o sofinanciranju sredstev Ev-
ropskega sklada za regionalni razvoj (ESRR) v okviru 
sodelovanja Interreg V-A Slovenija-Hrvaška 2014-2020. 
Med 91 prijavljenimi projekti v prvem roku je bilo iz-
branih le 5, med katerimi je tudi projekt »DETOX«, ka-
terega projektni partnerji smo tudi Občina Sv. Andraž 
pod vodstvom vodilnega partnerja Občine Lenart.

V sredo, 19. oktobra 2016 pa se je v Centru Slovenskih goric 
v Lenartu odvijala uvodna konferenca projekta »DETOX«.

Vaški odbori

Podpis listine o predaji uličnih zbiralnikov 
za e-odpadke in odpadne baterije

Začetne aktivnosti projekta DETOX

E-cikliraj

Prvi oddan e-odpadek v zbiralnik

Zbiralnik se nahaja pred Večnamensko 
dvorano Vitomarci

Udeleženci uvodne konference
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Prisotne je najprej nagovoril in pozdravil župan Občine Le-
nart mag. Janez Kramberger, kot predstavnik vodilnega pro-
jektnega partnerja. Omenil je, da projekt združuje predvsem 
dva izziva in sicer kako povezati razdrobljeno ponudbo ter 
kako »razstrupiti« stresno preobremenjenega človeka.

Predstavnica Ministrstva regionalnega razvoja i fondova Eu-
ropske unije Republike Hrvatske, ga. Mateja Topolovec, je 
pohvalila odločitev za sodelovanje držav, saj se s tem pogla-
bljajo tudi odnosi med sosedama. 
Vodja projektov iz podjetja ProFuturus ga. Vesna Sotlar, ki 
je nam je skozi vse naloge v tehnično pomoč, je predstavi-
la projektne partnerje, aktivnosti in dosežke projekta. Pred-
stavila je glavni rezultat projekta – turistični produkt EtnoTour, 
ki bo združeval štiri načine prikazov življenja naših prednikov 
na različnih lokacijah.
Sledila je tiskovna konferenca, kjer so zbrani sedmi sili pred-
stavili projekt »DETOX« in odgovarjali na vprašanja. 
Projekt je vreden 908.488 evrov in je v 85 odstotkih sofinan-
ciran iz Evropske unije. Združuje pa partnerje iz Slovenije in 
Hrvaške in se s svojimi aktivnostmi ter vsebino osredotoča 
na odkrivanje zakladov kulturne dediščine.

Gordana Šori

V petek 4. novembra 2016, smo se, predstavniki društev, 
odborov, komisij in drugih sodelavcev Občine Sv. Andraž v 
Slov. goricah, odpravili na strokovno ekskurzijo na Goričko 
in Madžarsko. Strokovna ekskurzija je potekala organizaciji 
Občine Sv. Andraž v Slov. goricah.

Izpred Večnamenske dvorane Vitomarci smo se odpeljali v 
smeri Goričkega. Prva postojanka je bila Občina Grad, kjer 
smo si ogledali Doživljajski park Vulkanija. Krtek Oli nam je 
na zabaven način predstavil svet vulkanov in značilnosti pov-
ezane z vulkanom, ki je bruhal na Goričkem. 

Po kratki okrepčilni malici pred Vulkanijo, smo pot nadaljevali 
v Šalovce na Eko-socialno kmetijo Korenika. S predstavnico 
socialnega podjetja smo se sprehodili po kmetiji. Predstavila 
nam je nastanek kmetije, ki zaposluje osebe iz ranljivih sk-
upin in izdelke, ki jih izdelujejo na kmetiji. 
Našo strokovno ekskurzijo smo nadaljevali proti Monoštru, 
kjer je središču Slovencev na Madžarskem in je tudi eden 
izmed projektnih partnerjev v našem Interreg projektu Slo-
venija-Madžarska »ESCAPE«. Pričakala nas je predstavnica 
Razvojne agencije Porablja in nas popeljala na ogled Muzeja 
Slovencev na Madžarskem ter Baročne cerkve. Po ogledu v 

Monoštru smo pot nadaljevali v smeri tromeje na Slovensko 
vzorčno kmetijo in na tradicionalno madžarsko večerjo. 

Dan smo zaključili polni vtisov, novih doživetij in idej kako 
lahko našemu območju damo še dodatno vsebino.

Občinska uprava

Zadnji vikend v mesecu novembru so se zvrstile še osred-
nje prireditve ob 18. občinskem prazniku Občine Sv. An-
draž. 

V soboto 26. novembra smo 18. občinski praznik Občine 
Sv. Andraž v Slovenskih goricah in 15. obletnico Društva 
mladih Vitomarci počastili z osrednjo slovesnostjo. V kul-
turnem programu prireditve, ki ga je pripravilo Društvo 
mladih Vitomarci, so nastopali domači ustvarjalci posa-
mezniki in Kulturno umetniško društvo Vitomarci.

Slavnostni govornik je bil predsednik Republike Slovenije 
g. Borut Pahor, ki je v govoru čestital vsem občankam 
in občanom ob njihovem prazniku ter mladim namenil 
spodbudne besede za njihovo delo v prihodnje. Županja 
Občine Sv. Andraž je s strani g. Pahorja prejela slovensko 
zastavo – posebno protokolarno darilo predsednika ob 
25. obletnici samostojnosti naše države.

Strokovna ekskurzija

6         Novice občine Sv. Andraž

Projektni partnerji

Skupinska fotografija udeležneih na 
ekskurziji na Madžarskem

Polnoletnost občine

Protokolarno darilo g. predsednika
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 Prejemniki najvišjih priznanj občine

Na prireditvi so bila podeljena tudi priznanja za nad-
povprečne rezultate v času šolanja, priznanja županje in pla-
kete Občine Sv. Andraž v Slov. goricah. 

Priznanja so dobili Nuša Čeh in Blaž Čeh, ki sta v preteklem 
letu nadpovprečno zaključila osnovno šolanje ter Fekonja 
Eva, ki je Srednjo šolo za gostinstvo in turizem zaključila kot 
zlata maturantka. Priznanja županje so bile podeljena Tadeju 
Kostanjevcu za dosedanje športne dosežke, Kulturno umet-
niškemu društvu Vitomarci ob 125. obletnici delovanja ter 
Društvu mladih Vitomarci ob 15. obletnici delovanja. Najvišja 
priznanja – plakete Občine Sv. Andraž v Slov. goricah pa sta 
prejela Bor Rehak Friš za športne dosežke ter posthumno 
Andreja Čuček za njeno življenjsko delo. Plaketo sta prev-
zeli hči Hana in mama Milena. Sledila je pogostitev prisotnih 
in zabava v sproščenem vzdušju, ob glasbi Trubadurjev in 
Ivane Kovać.

V nedeljo 27. novembra pa se je odvijalo še farno žegnan-
je – Andraševo. Po Slovesni sveti maši, ki jo je vodil nadškof 
ordinarij Marjan Turnšek, je sledilo žegnanje novih prostorov 
Župnijske Karitas Sv. Andraž, pokušina vin, mošta in sadja 
ter pogostitev občanov in gostov. Obiskovalci so si v sklopu 
farnega žegnanja lahko ogledali tudi razstave, zraven pa 
uživali ob kuhanem vinu in kulinaričnih dobrotah izpod rok 
članic Društva gospodinj Vitomarci in Društva upokojencev 
Vitomarci ter Vinogradniško-sadjarskega društva Vitomarci. 
Kljub mrzlemu vremenu se je prireditve udeležilo lepo šte-
vilo ljudi, kar vedno znova dokazuje, da Andraševčani zna-
mo stopiti skupaj in ustvariti veliko prireditev, ki nas še bolj 
povežejo in zbližajo.

Občinska uprava

V preteklih dneh smo na Občino Sv. Andraž dobili informaci-
je o odvrženih pločevinkah v Tinkovem klancu. Očitno se 
nekdo vedno manj zaveda pomembnosti čistega okolja in 
s svojim neodgovornim ravnanjem kazi naravo in pogled 
sprehajalcev na poti. Pločevinke so na vsakem koraku in 
ne sodijo v naše okolje. Vsako gospodinjstvo, ki ima urejen 
odvoz smeti, je upravičen tudi do določenega števila vreč za 
embalažo – tja spadajo tudi pločevinke. V prihodnje prosi-
mo, da smeti odlagate v zato namenjene zabojnike/vreče.

Za lepo sožitje z naravo moramo poskrbeti vsi občani. Kakor 
se obnašamo do narave tako nam bo le-ta vračala.

Občinska uprava

25. novembra 2016 se je v sklopu prireditve »Vino v čaši 
pri Andraši« odvijala tudi podelitev tabel za čezmejni projekt 
»Užitek ob reki – Genuss am Fluss«. Predsedujoči projek-
ta, gospod Pock, je dva tedna pred slavnostno podelitvijo 
obiskal lokalne ponudnike in se seznanil s ponudbo. V naši 
občini so tako vključeni Vinotoč Druzovič, Društvo Sapientia, 
Gomzijev in Čučkov muzej, Hrgova domačija, Občina Sv. An-
draž, Turistična kmetija »Pri Kapeli«, Vinogradniško sadjarsko 
društvo ter Turistična kmetija »Pri Marti«. Na podelitvi je bil 
prisoten tudi okrajni glavar južne Štajerske dr. Alexander Ma-
jcan, ki je povedal, da je zadovoljen, da državi sodelujeta na 
takšen način in da se krajani, občina in društva tako aktivno 
povezujejo med seboj. Odpadki v Tinkovem klancu

 Še vedno se najdejo posamezniki, ki mečejo 
odpadke v okolje in tako 

delujejo skrajno neodgovorno in neprijazno

Užitek ob reki

 Vključeni v projekt Genuss am Fluss
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občinska uprava
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Projekt povezuje ponudnike iz avstrijskega Štajerskega 
Vulkanlanda in Slovenskih goric. Občina Sv. Andraž, kot 
pridružen partner pri projektu, daje možnost lokalnim 
ponudnikom, da povečajo svojo prepoznavnost in pre-
poznavnost svojih izdelkov tudi zunaj naših meja. Pod 
istoimensko blagovno znamko, ki je namenjena pre-
poznavnosti regije, povezovanju kulinarike, obrti ter živl-
jenjskega sloga v regiji, najdemo kakovostno ponudbo 
regionalne kulinarike, vinotoče, dopolnitvene dejavnosti, 
gostilne, ponudbo domačih pridelkov in vinogradnikov.  
 

Občinska uprava

Sem Rene Vršič, dijak 3.letnika Ekonomske šole Ptuj, smer 
ekonomski tehnik. Zato smer sem se odločil, ker me ve-
seli delo z ljudmi.

Letos moramo dijaki opraviti tudi obvezno prakso pri de-
lodajalcu. Jaz sem prakso opravljal 14 dni, na Občini Sv. 
Andraž v Slovenskih goricah. Moj mentor je bil direktor 
občinske uprave Miran Čeh.

Dela, ki sem jih upravljal so bila: kopiranje, skeniranje, po-
magal sem pri knjiženju dokumentov, delu v arhivu, delal 
z računalnikom (excess, word), se oglašal na telefonske 
klice, odlagal dokumente in podobno.

Od prakse sem odnesel veliko novega znanja in izkušenj, 
ki mi bodo v prihodnje prišle zelo prav. Na občini mi je 
bilo zelo všeč, saj so bili vsi prijazni ter so mi priskočili na 
pomoč, če česa nisem znal.

Rene Vršič

Spoštovane občanke in spoštovani občani,
ko smo se v Sloveniji pred letom dni soočili z množičnim 
prihodom migrantov na meje, si kljub jasnemu zavedanju 
o resnosti položaja in skrbnih pripravah verjetno nihče 
med nami ni prav dobro predstavljal, kakšen izziv nas 
čaka. Toda država, lokalne skupnosti in občine, humani-
tarne in nevladne organizacije ter prostovoljci smo poka-

zali, da lahko  na državni in lokalni ravni tudi v tovrstnih 
izrednih razmerah dobro in usklajeno sodelujemo. 

Žal so se uresničile napovedi, da pojav migracij ni bil en-
kraten pojav, ampak je dejstvo, s katerim bomo morali 
najti skupni način sobivanja. Že samo zavedanje, da so 
migracije odsev časa, v katerem živimo, je ključen korak 
k oblikovanju rešitev. Slovenija si vseskozi prizadeva tudi 
za iskanje skupnih, dolgoročno naravnanih rešitev na ev-
ropski ravni, ki bi pripomogle k učinkovitemu obvlado-
vanju migracij, ter solidarno prevzema del odgovornosti 
v okviru projekta premestitve oseb, ki potrebujejo medn-
arodno zaščito.

Poudarimo naj, da so razmere v naši regiji trenutno sta-
bilne, vendar pa je dogajanje v naslednjem obdobju 
težko napovedati. Pričakujemo lahko, da bo do nezako-
nitih prehodov meja prihajalo ves čas in da se bo njihovo 
število v prihodnje še povečevalo.  

Zato so pristojni organi že pripravili nabor ukrepov, 
prilagojenih več različnim scenarijem. Medtem ko so 
varnostni ukrepi usmerjeni predvsem v dosleden in in-
tenziven nadzor na meji, bomo z  organizacijskimi ukrepi 
migrantom, ki bodo prišli na območje naše države, zag-
otovili ustrezno oskrbo in obravnavo v skladu z nacional-
no in mednarodno zakonodajo. 

Zavedamo se, da prihodi migrantov – tudi zaradi strahu 
pred ponovitvijo lanskih množičnih prihodov – marsikje 
po državi, še posebej pa na obmejnih območjih, v ljudeh 
zbujajo nelagodje. Ravno zato, ker ne želimo, da bi pre-
hodi migrantov čez hrvaško-slovensko mejo vznemirjali 
prebivalstvo in njihov vsakdan, poskušamo situacijo reše-
vati na čim bolj kontroliran način. 
Eden pomembnejših ukrepov je tudi vzpostavitev spre-
jemno-registracijskih centrov ob meji s Hrvaško. Smisel-
no je namreč, da migranti, ki jih je policija zaznala pri ne-
zakonitem prehodu meje, med obravnavo ostanejo čim 
bližje meji in morebitnemu kraju vrnitve, tj. Hrvaški.
 
Poudarjamo, da bodo ti centri vzpostavljeni le, če se bo 
število migrantov, ki jih je policija zaznala pri nezakonitem 
prehodu meje, tako povečalo, da jih ne bo mogoče 
obravnavati v obstoječih policijskih enotah. Centri bodo 
začasne narave, zaprtega tipa in vseskozi pod nadzorom 
policije. Migranti bodo v centru največ do 72 ur, njihovo 
gibanje pa bo omejeno.

Sprejemno-registracijski center bo razdeljen na sprejem-
ni del, kjer se bodo izvajali policijski postopki, in bivalni 
del. Vse prevoze v center in iz njega bo opravljala polici-
ja in s tem zagotovila nadzor nad migranti ter največ-
jo možno varnost za okoliško prebivalstvo. V centrih bo 
zdravstveno osebje poskrbelo za nujno medicinsko po-
moč, poskrbljeno pa bo tudi za otroke in mladoletnike 
brez spremstva. 
 
Država poskuša pri reševanju migrantske problematike 
ves čas ohranjati ravnotežje med obveznostmi, ki jih ima 
do migrantov po domači in mednarodni zakonodaji, ter 
varnostjo domačega prebivalstva. Vlada je in bo naredila 
vse, kar je v njeni moči, da do večjega obsega nezakoni-
tih migracij na našem ozemlju ne bi prišlo, predstavniki 
pristojnih državnih organov pa so v stalnem stiku s pred-

Praksa

Migracije

 Rene se je tudi letos vrnil na prakso k 
občinski upravi
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občinska uprava
stavniki vseh ključnih občin in lokalnih skupnosti. 
Naloga, ki je pred nami, je zahtevna, terja veliko odgov-
ornosti in naporov, zato se ob tej priložnosti ponovno 
zahvaljujemo vsem, ki ste prispevali h konstruktivnemu 
reševanju migracijske krize.  

Urad Vlade RS za komuniciranje

Informacije o aktualnem dogajanju na področju migracij 
in odzivu Slovenije nanje so na spletni strani pomoc.be-
guncem.gov.si.

Konec leta je čas, da občani in občanke, kot davčni za-
vezanci storimo dobrodelno dejanje in z delom svoje 
dohodnine  podpremo nevladne organizacije, ki izvajajo 
dejavnosti, ki pomagajo ljudem, ki pomoč potrebujejo.

Vsak davčni zavezanec lahko izbere do največ pet orga-
nizacij in s tem pol odstotka svoje dohodnine nameni za 
njihovo delovanje. Takšna donacija ga nič ne stane, saj 
gre teh pol odstotka sicer v proračun. Vaša podpora gre 
nevladnim organizacijam, ki delujejo v javnem interesu.

Pol odstotka dohodnine je odlična priložnost za konk-
reten izkaz podpore določenim področjem, ki jih osebno 
podpiramo in s tem tudi sami prispevamo k lažjemu ob-
stoju in razvoju teh področij.

Tudi sama podpiram možnost, da dohodninski zavezanci 
namenijo nevladnim organizacijam donacijo do 0,5 % od 
odmerjene dohodnine. Vabim vas, da tudi vi izberete pre-
jemnike, ki so vam blizu osebnostno in družbeno in jim 
zaupate, da bodo z zbranimi sredstvi pripomogli k večji 
blaginji slovenske družbe. Sama bom namenila ta sredst-
va v dobrodelne namene za Prostovoljno gasilsko društ-
vo Vitomarci, s čimer bom pripomogla k boljši požarni 
varnosti, ki nam jo zagotavlja naše prostovoljno gasilsko 
društvo. PGD Vitomarci prav tako potrebuje novo gasils-
ko vozilo, zato smo v letošnjem letu skupaj pristopili k 
akcijskemu načrtu za zbiranje sredstev za ta namen. Vozi-
lo bo predvidoma nabavljeno leta 2019, ko bo PGD Vito-
marci praznovalo 80 obletnico obstoja. 

Vabim tudi vas, da svoj del dohodnine namenite naprej.

Darja Vudler, županja

Nuša Čeh in Blaž Čeh, učenca Osnovne šole Cerkvenjak 
– Vitomarci,  sta v preteklem šolskem letu nadpovprečno 
zaključila osnovno šolanje.

 
Eva Fekonja, je Srednjo šolo za gostinstvo in turizem 
zaključila kot zlata maturantka in je v skladu s pravilni-
kom občine prejela tudi denarno nagrado.

Vsem mladim prejemnikom še enkrat iskrene čestitke.

Namenimo svoj del dohodnine

December 2016         9

Nuša Čeh je osnovno šolanje zaključila 
v vseh razredih z odličnim uspehom

Zlata odličnjaka in zlata maturantka

 Kot zlata maturantka je Srednjo šolo 
za gostinstvo in turizem Maribor, 
zaključila Eva Fekonja in zraven 

priznanja prejela še nagrado v skladu z 
občinskim pravilnikom

Blaž je odličen učenec in športnik
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občinska uprava

Za to številko Novic smo obljubili intervju s Tadejem 
Kostanjevcem, ki dosega izredne športne dosežke. A in-
tervjuja ne bomo počeli, saj je med prejemniki občinskih 
priznanj in bo v glasilu obrazložitev priznanja.

Priznanje županje se zaradi dosedanjih športnih 
dosežkov podeli Tadeju Kostanjevcu.
Tadej Kostanjevec je na pobudo svojega tasta in vzornika 
Vinka Kocuvana pričel aktivno delovati v Strelskem društ-
vu Trap Vitomarci leta 2006. Do leta 2012 je na občinski 
in medobčinski ravni osvojil več kot 100 lovorik in nagrad. 
Leta 2012 je prvič postal občinski prvak in od takrat mu 
prvega mesta na občinski tekmi v kategoriji v streljanju 
na glinaste golobe ni prevzel še nihče. Tudi izven meja 
naše občine velja kot težko premagljiv strelec. Leta 2013 
se je odločil, da bo svoj talent preizkusil še v državni ligi, 
se udeležil državnega prvenstva in osvojil 3.mesto. Takrat 
je njegov talent in dobre rezultate opazil trener slovenske 
reprezentance, Nikola Mejaš, ter ga povabil na priprave. 
Od takrat je član slovenske reprezentance. Na svoji prvi 
mednarodni tekmi v Pragerskem je osvojil 3.mesto. Naše 
barve na mednarodnih tekmovanjih zastopa že od leta 
2014, letos se je udeležil tudi svetovnega pokala v Bakuju
v Azerbajdžanu. Tekmovanja potekajo v petih serijah, ena 
serija vsebuje 25 letečih tarč. Tadejev najboljši rezultat je 
od skupaj možnih zadetih 125 glinastih golobov 115. Tre-
nutno tekmuje v zimski ligi, kjer zaseda drugo mesto.

Priznanje županje prejme Kulturno umetniško društ-
vo Vitomarci ob 125. obletnici svojega obstoja.
V daljno leto 1891 segajo prvi zapisani viri o kulturno 
prosvetni dejavnosti v naši občini. Takrat je bilo ustanovl-
jeno Bralno društvo Vitomarci, ki je imelo tudi bogato 
založeno knjižnico. Društvo je aktivno na več področjih, 
kot so zborovsko petje, igranje na tamburice, recitiranje 
in ljubiteljsko gledališče. Danes društvo povezuje okrog 
160 članov vseh generacij, od tega je polovico otrok in 
mladostnikov; prav vsi pa se trudijo ohranjati in razvi-
jati ljubiteljsko kulturno dejavnost doma, širom po Slo-
veniji in v tujini. V letošnjem letu še posebno pozornost 
posvečajo društveni knjižnici in vzpodbujanju k bralnim
navadam v okviru projekta »Ljubezen do materinega 
jezika«, ki ga je finančno podprla tudi domača občina. 

Knjižnica KUD Vitomarci ima več kot 2000 knjig z ra-
zličnimi vsebinami, od leposlovja do strokovne literature 
in otroških knjig. Mesečno v knjižnici potekajo Pravljične 
urice namenjene najmlajšim občanom.

Priznanje županje prejme Društvo mladih Vitomarci 
ob 15. obletnici svojega delovanja.
Začetki Društva mladih Vitomarci kot takega segajo v leto 
2001, ko je skupina mladih sklenila, da potrebujejo orga-
nizirano združenje, ki bo mladim v našem kraju nudila 
več. Glavni povod za ustanovitev je bilo takratno Srečanje
Andrašovčarjev, ki je občane zelo zbližalo. V začetku je 
bilo potrebnega veliko truda za postavitev društva na 
trdne temelje za svoje naslednike. V prvih letih je društvo 
delovalo v okvirih druženja članov, že kmalu pa so orga-
nizirali prve igre brez meja med domačimi društvi, ki so 
iz leta v leto preraščale svoje okvire. Danes predstavlja 
2-dnevni dogodek Müže – igre brez meja, eno največjih 
prireditev v naši občini in v Sp. Podravju. Müže na kvadrat 
pa so prvič potekale letos.
Društvo danes šteje blizu 100 članov. Z igrami brez meja 
in vsakoletno pustno povorko naredijo veliko na ohran-
janju običajev, šeg in navad. Društvo vzpodbuja human-
itarnost, pomaga starejšim pri spravljanju drv, pri od-
metavanju snega in učenju računalništva. Za tepežnico 
pletejo kardebače, v zameno za njih zbirajo prostovoljne 
prispevke, ki jih namenijo družinam v stiski. S humanitar-
no akcijo »Snežinka sreče« zbirajo ohranjena oblačila, ig-
rače in hrano, ki jih podarijo rdečemu križu. Delujejo tudi 
na področju športa in rekreacije in organizirajo športne 
turnirje.                                                                               

Plaketa Občine sveti Andraž v Slovenskih goricah, se 
posthumno podeli Andreji Čuček. 
Letos smo se poslovili od nam drage osebe Andreje 
Čuček. Andreja je bila od nekdaj aktivna v naši občini. 
Najprej v Kulturno umetniškem društvu v katerega se je 
včlanila pred osemnajstimi leti in je vse dokler je zmogla 
aktivno sodelovala v več sekcijah. Najbolj je bila poznana 
kot nadarjena ljubiteljska komedijantka, odigrala je vrsto 
različnih likov, na svojstven, izvrstno humorni način. An-
dreja je najdlje nastopala v Odrasli gledališki skupini. Še 
posebej nam bo ostala v spominu v vlogi starejše gospe 
Angele Bračko v Partličevi komediji Čaj za dve. Sodelovala 
je v Mešanem pevskem zboru, nazadnje pa se je januar-
ja 2014 pridružila Tamburaškemu orkestru in zaigrala na 
berde. Andrejino ljubiteljsko kulturno delo je neprecenl-
jivo, saj je s svojo izvirnostjo bila prepoznana daleč izven 
meja naše občine. Andreja je bila ena izmed ustanovnih 
članov Društva mladih, bila je aktivna članica Društva up-
okojencev. Leta 2014 je postala občinska svetnica. Imela 
je veliko energije in načrtov, venomer je želela pomagati 
in se razdajati za druge, svoje funkcije ni razumela kot 
obveznost, ampak je vse od naštetega delala z veseljem. 
Imela je veliko željo povezati mlajšo in starejšo gener-
acijo. Sodelovala je v projektu Starejši za starejše in bila 
zaslužna, da v občini od leta 2015 deluje pisarna društva
upokojencev, kjer občina skupaj z društvom upoko-
jencev nudi pomoč starejšim občanom. S svojo energijo, 
odločnostjo in optimizmom je bila vzgled in navdih tudi 
drugim.
Na osnovi vsega naštetega, je bilo življenjsko delo An-

 Tadej je perspektiven športnik in vedno na glas reče, 
da so njegov cilj olimpijske igre
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Županjina priznanja

Letos podelili dve plaketi

Novice 58.indd   10 19.12.2016   1:16:54



občinska uprava/občinski svet
dreje Čuček, ki se je žal od nas mnogo prehitro poslovi-
la, v društvenih in drugih dejavnostih na več področjih 
v občini prepoznano in pomembno, s čimer je bistveno 
pripomogla k ugledu občine zato se ji posthumno podeli 
občinsko priznanje - plaketa za njeno življenjsko delo.

Boru Rehak Friš se podeli plaketa Občine Sveti Andraž 
v Slovenskih goricah za izredne športne
dosežke.
Bor se ukvarja s športno dejavnostjo breakdance od leta 
2008. Njegovi začetki so bili v borilnih veščinah, ki jih je 
začel trenirati že pri 5 letih, vendar je hitro spoznal, da 
raje pleše in izvaja akrobacije, predvsem improvizira-
no in po svoje, zato sta ga starša vpisala v plesno šolo. 
Break dance je Bor hitro vzljubil in s časom postal dober, 
boljši in najboljši, danes je tudi najboljši v svoji svetovni 
konkurenci. Zraven plesa trenira tudi gimnastiko.
Lani se mu je v mladinski konkurenci uresničilo nekaj iz-
jemnega, saj je v Riminiju v Italiji na svetovnem prvenstvu 
pometel s konkurenco in postal mladinski svetovni prvak 
v Break dancu, letos pa v Ostravi ponovno ohranil svoj 
naziv evropskega prvaka in je prvak že od leta 2013.
Zaradi izrednih športnih uspehov, ki jih je Bor do sedaj 
dosegel in s tem bistveno pripomogel k ugledu Občine 
Sveti Andraž v Slovenskih goricah se Rehak Friš Boru 
podeli plaketa občine Sv. Andraž v Slov. goricah za 
izredne športne dosežke.

Občinska uprava

Člani vaškega odbora Rjavci smo organizirali lepotno 
ureditev na križiščnem otoku pri “Kukovec Ireni”.

Na dveh oglasnih deskah v vasi smo imeli izobešeno 
vabilo kar 10 dni, kljub temu je bil odziv vaščanov precej 
skromen.

Tisti kateri smo se udeležili akcije, pa smo preživeli čudo-
vit poznojesenski dan in tudi delček narave smo malo 
preuredili. rezultati bodo sicer bolj vidni, ko bodo vzcve-
tele posajene rože trajnice.

Lep pozdrav iz Rjavc,

Anton Brenholc

16. redna seja Občinskega sveta Občine Sv. Andraž v 
Slov. goricah se je odvijala 13. 10. 2016. Svetnikom je 
policist Policijske postaje Ptuj, g. Robert Rojko, predstavil 
Informacijo o varnostnih pojavih na območju Občine Sv. 
Andraž in podal pozitivne informacije, da so bile varnos-
tne razmere v letu 2015 stabilne. 

V nadaljevanju seje so svetniki obravnavali predlog usta-
novitve Turistično informacijske pisarne. Idejo je pred-
stavil predsednik Turističnega društva Vitomarci Kristijan 
Majer.

Občinski svet Občine Sv. Andraž je na seji obravnaval 
tudi Osnutek odloka o ustanovitvi Javnega vzgojno-izo-
braževalnega zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka 
Ptuj. Občina vstopa s tem odlokom kot soustanoviteljica, 
česar posledica je tudi nižji mesečni stroški, kot za ostale.
Svetniki so na seji obravnavali in sprejeli Sklep o stališču 
Občine Sv. Andraž v Slov. goricah o vpisu pravice do pitne 
vode v Ustavo RS in predlog Odloka o ustanovitvi Javne-
ga vzgojno-izobraževalnega in vzgojno – varstvenega  
zavoda Osnovna šola Cerkvenjak - Vitomarci.

Obravnavano je bil tudi Sklep o najmanjšem številu otrok, 
ko je vrtec dolžan začeti oz. končati poslovalni čas vrtca. 
Sklep je bil soglasno sprejet.
Iz strani direktorja občinske uprave, g. Mirana Čeha, je 
bilo predstavljeno Poročilo o polletni realizaciji izvrševan-
ja proračuna občine za leto 2016 in Končno poročilo 
nadzora Zaključnega računa Občine Sv. Andraž v Slov. 
goricah, ki ga je predstavila predsedujoča Nadzornega 
odbora, ga. Olga Fekonja. Obe poročili sta bili soglasno 
sprejeti. Županja je proti koncu seje podala še poročilo 
glede projektov, ki se bodo izvajali, podžupan Jani Dru-
zovič pa je podal odstopno izjavo iz mesta podžupana iz 
razloga prezasedenosti.

Na dodatni točki dnevnega reda so bila podana pojas-
nila glede vzdrževanja čistilne naprave in temu namen-
jeni stroški, glede priklopa športnega centra na elek-
triko čistilne naprave, predstavljena je bila problematika 
zaposlovanja na črno v obdobju 2013-14 ter posledice 
le-tega, glede povezovanja z optičnim kablom ter o pro-
jektni nalogi za državno cesto od meje z Juršinci do meje 
s Cerkvenjakom.

 Bor z županjo
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Vaški odbor Rjavci

Urejanje otoka je bilo zabavno in 
družabno

Seje Občinskega sveta
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občinski svet/društva
10.11.2016 je bila 17. redna seja Občinskega sveta 
Občine Sv. Andraž v Slov. goricah. Svetniki so obravna-
vali in sprejeli Ugotovitveni sklep o prenehanju man-
data članici Občinskega sveta Občine Sv. Andraž v Slov. 
goricah, Pravilnik o dopolnitvi Pravilnika o najemu 
dvoran, telovadnic, sejnih in sob in ostalih prostorov ter 
Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 
2015 – Vrtec Vitomarci.

Drugič je bil obravnavan Odlok o spremembah in dopol-
nitvah Odloka o ustanovitvi JVIZ Osnovna šola Cerkven-
jak-Vitomarci, ki je bil soglasno potrjen. 

Predstavljeni so bili Dokumenti identifikacije investicijs-
kega projekta za: Rekonstrukcijo dela JP561-041, Rekon-
strukcijo dela odseka Polena – Lovski dom, Ureditev ko-
munalne infrastrukture v delu naselja Vitomarci do hišne 
številke 36, Rekonstrukcijo dela odseka Ostragova in Več-
generacijski center Vitomarci. 

V prvo obravnavo sta bila podana predloga Proračuna 
za leto 2017 in 2018. Ker gre za dvoletne projekte, je tudi 
predlog proračuna dvoleten. Občinski svet je sprejel Sk-
lepe, da sta osnutka Proračunov občine primerna za dru-
go obravnavo in ju dal v javno razpravo, ki je trajala od 
11.11. do 25.11.2016. 

Soglasno sta bila sprejeta Sklep o sklepanju pravnih 
poslov izven Načrta ravnanja z nepremičnim premožen-
jem za leto 2018 ter Sklepa za podelitev priznanj občine 
in predloge za podelitev priznanj. 

Županja je na koncu seje v svojem poročilu predstavila 
prireditve ob občinskem prazniku, sodelovanju Društva 
mladih Vitomarci in Občine Sv. Andraž pri organizaci-
ji osrednje prireditve ob 18. občinskem prazniku in 15. 
obletnici društva, da poteka dogovor s kabinetom pred-
sednika RS glede njegovega obiska ob občinskem praz-
niku ter ovrgla govorice o zapiranju ambulante Vitomarci.

18. redna seja Občinskega sveta Občine Sv. Andraž v 
Slov. goricah se je odvijala 8. 12. 2016. Svetniki so na seji 
sprejeli Sklep o Merilih za določitev višine nadomestila za 
člane volilnih organov Občine Sv. Andraž v Slov. goricah 
za nadomestne volitve v občinski svet ter Sklep o potr-
ditvi osnutka Odloka o ustanovitvi Turistično informaci-
jskega centra Občina Sv. Andraž v Slov. goricah, s sprem-
embo, da se naloge TIC-a lahko prenesejo na zunanjega 
izvajalca. 

Predstavljen je bil predlog Sklepa Komisije za mandat-
na vprašanja volitve in imenovanj za nove člane odborov 
in komisij ter predlog Sklepa o prenehanju mandata in 
imenovanju novega predsednika in namestnika predsed-
nika OVK. Sklepa sta bila soglasno potrjena. 

Prav tako je bil soglasno potrjen tudi Sklep o financiranju 
političnih strank v Občini Sv. Andraž v Slov. goricah. 

Predstavljeni so bili Dokumenti identifikacije investicijs-
kega projekta za: Medgeneracijski športni park, izgradnja 
kanalizacije in ureditev infrastrukture v naselju Drbetinci 
ter ureditev infrastrukture v naselju Vitomarci – center.

Proračuna za leto 2017 in 2018 sta bila podana v dru-
go obravnavo. V sklopu javne razgrnitve ni bilo nobene 
pripombe glede predlogov Proračunov za leto 2017 in 
2018, so pa bili podani predlogi s strani Občinske up-
rave in sicer za nabavo gasilskega avtomobila in sredstev 
glede stroškov za prostor TIC.

V nadaljevanju je direktor Čistega mesta, g. Letnik pred-
stavil Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev ob-
veznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s 
komunalnimi odpadki. Sklep o sprejetju Elaborata je bil 
soglasno prejeta.

Na koncu seje je županja podala poročilo o poteku 
vzdrževanja regionalke na treh odsekih, o pridružitvi 
novega zdravnika v ambulanti, predlog zdravnika glede 
naročanja zdravil, glede aktivnosti gasilcev pri zbiranju 
sredstev iz dohodnine ter nova dejstva v vezi z zadru-
go. Direktor pa je predstavil postopek glede projektne 
naloge regionalne ceste, urejanju ceste v Ostragovi, ure-
janju odvodavanja v Drbetincih, o poteku položitve op-
tičnega cevovoda ter o izplačilih za male komunalne čis-
tilne naprave.

Občinska uprava

Za letošnjo jesen smo že lani pripravili program za vse 
generacije s poudarkom na aktivnostih Društva upoko-
jencev. Ja, prav ste prebrali - za vse generacije. Aktivnosti 
letošnjega poznega poletja in jeseni so bila takšna, da 
so zadovoljile tiste mlajše, starejše ter sodelujoča druga 
društva. Pa tudi kraj in občina sta pridobila na ugledu in 
promociji. Člani razširjenega upravnega odbora so pred 
kratkim ocenili, da je vse bilo uspešno.

Pogled nazaj nas spomni na veliko druženje in spozna-
vanje naše kulturne dediščine na pohodu od cerkve do 
muzejev Vinka Gomzi in Stanka Čučka. Dodali smo še 
postanek z zgodovinsko razlago kapele Vršič Ivana v No-
vincih in na začetku muzeja fotografij v našem domu up-
okojencev ter razlago zgodovinskih obdobij od Antike do 
sedaj. Dodan je bil tudi literarni večer skupaj z Kulturno 
umetniškim društvom (ljubezen do materinega jezika).  
Tu je bila predstavitev knjižice  ŽIVLJENJE IN ZGODBE IZ 
LETA 1896 NADUČITELJA IVANA STRELCA ob njegovi 100 

Upokojenci v tej jeseni

 Postavitev klopotca

 Občinski svet z županjo in 
predsednikom države
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društva
letnici smrti. V njej je tudi opis naše krajevne noše do 
leta 1848 in našteta poglavja naše zgodovine. Avtor je Edi 
Kupčič. Knjižica je že tiskana in jo dobite pri predsedniku 
društva. Slikovno pa sta jo obogatila Simon Fridau in An-
ton Rudolf. V povezavi s to prireditvijo oz. projektom je 
bilo še več drugih aktivnosti, pa tudi samostojnih. 
Hvala za sodelovanje in veliko udeležbo vsem in darova-
no mašo župnijskega upravitelja Janka Babiča.

Drugi večji projekt je bil prav tako uspešno izveden. Pri-
kazali smo Zahvalo jeseni v centru Vitomarcev.
Prikaz zahvala letu in jeseni je bila piramida iz več plodov 
pridelane pri nas. Sodelovalo je več mlajših in starejših, 
gospodinjstev in društev. Tudi tu hvala sodelujočim.

Tretji večji projekt Društva upokojencev je bil izveden v 
dneh občinskega in farnega praznika. 
Takrat smo uspešno izvedli Turnir v športnem pikadu ter 
podelili 3 pokale za občinsko tekmovanje in tri pokale za 
tekmovalce člane iz Društva upokojencev. Druga aktivnost 
je bila prikaz stenske razstave naše zgodovine od Antike 
do sedaj v večnamenski dvorani. Razstava je še vedno 
na ogled. Dodana je bila razstava v Hrgovi hiši s starimi 
listinami oz. dokumenti in starimi matičnimi knjigami. 
Listine so dali na ogled trije upokojenci. V večnamens-
ki dvorani je bila knjižničarska razstava KUD Vitomarci.  
Tretja aktivnost je bila na trgu pred cerkvijo z ponudbo 
toplih napitkov. Hvala sodelujočim tudi pri tem projektu.
Sočasno je in še vedno poteka projekt skrb za starejše 
in bolne z obiski na domu ali kako drugače. Tu ponovno 
opozarjamo na tiste, ki rabijo kakršno koli pomoč, da jo  
poiščejo v naši upokojenski in občinski pisarni, pri pros-
tovoljcih, vodstvu društva upokojencev ali tozadevnemu 
svetovalcu Ediju Kupčiču. Za vsakega se kaj najde iz 
obširne zakonodaje. Vse omenjene, pa tudi druge člane 
vas bomo ob ali pred prazniki obiskali.
Novo je sedaj tudi to, da pomoč in varstveni dodatek v 
večini ni potrebno vračati in tudi kriteriji za pridobitev 
varstvenega dodatka so milejši. Priporočamo, da izkoris-
tite to, če vam dodatek in pomoč pripadata.

Ob koncu leta Vam upravni odbor društva, še posebej pa 
predsednik Anton Rudolf, želimo lepe božične in druge 
praznike ter veliko sreče in zdravja v letu 2017.

Edi Kupčič                                   

Letos smo člani Turističnega društva Vitomarci res trdo 
garali. Društvo je bilo ustanovljeno septembra leta 2015, 
in v tem kratkem času smo že uspeli vzpostaviti kompro-
mise ter izvajati zastavljene naloge.

V projektu ŠporTur 2016 smo izvedli veliko prireditev in 
druge vrste dogodkov. Med krompirjevimi počitnicami, 
četrtek - 3. 11. 2016, smo v telovadnici POŠ Vitomarci 
izvedli Športno - rekreacijske delavnice za otroke naše 
občine in občine Cerkvenjak. Na delavnicah je bilo prisot-
nih 30 otrok in animatorjev. Športno dopoldne je minilo 
hitro, sproščeno a kljub temu aktivno.

11. in 12. novembra smo že drugič izvedli Futsal turnir v 
telovadnici. Na vaškem delu turnija se je zbralo 6 ekip, za 

6 ekip pa je bilo tudi otrok. V sobotnem, članskem delu 
turnirja pa se je zbralo kar 16 ekip, ki so se pomerjale vse 
od 12h pa do polnoči. Prve tri ekipe so prejele pokal in 
denarno nagrado.

18. novembra smo izvedli Retro disco, nazaj v odlična 
leta diskoteke pri Šilečevih. Priznamo, da nas je dober 
obisk zares presenetil in veseli smo, da so obiskovalci ter 
domači sprejeli prireditev kot odlično. Vse vrste generaci-
je so tako uživale vse od 20h do 4h zjutraj, ter se naužile 
ritmov glasbe starejših kot 15 let.

Skupaj z Vinogradniško sadjarskih društvom Vitomar-
ci smo v petek, 25. novembra 2016 izvedli Vino v čaši 
pri Andraši, kjer so se predstavili domači ponudniki vin. 
Gostilna pri Ovinku nam je postregla z odlično kulinarič-
no ponudbo, Obiskali so nas tudi prijatelji iz Avstrije in 
podelili tablice ponudnikom v projektu Genuss am fluss.

ŠporTur 2o16
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 Graba- zmagovalna ekipa na vaškem 
delu turnirja

Športni park Gabrnik- zmagovalna 
ekipa na članskem delu turnirja

Predstavitev vin domačih vinarjev

Novice 58.indd   13 19.12.2016   1:16:56



društva

V petek, 9. 12. 2016, smo pa ob 18. uri pletli krdebače 
v prostorih Bara Cobra. Pletenja se je udeležilo 30 oseb, 
organiziramo pa ga skupaj z Društvom mladih Vitomarci 
in društvom Krdebač Cerkvenjak. Naredili smo jih kar 50, 
katere smo v prvi rundi že ponudili na trgu pred cerkvijo  
18. 12. 2016. Druga runda bo 26. 12. 2016 po maši. Zbra-
na  sredstva bomo namenili v dobrodelne namene.

Kristijan Majer, predsednik

V Nedeljo, 20.11.2016 ob 14. uri, smo v okviru prireditev 
ob 18. občinskem prazniku Občine Sveti Andraž v Slov-
enskih goricah in farnem “žegnanju”, pevke Društva gos-
podinj Vitomarci organizirale že tradicionalno prijateljsko 
srečanje ljudskih pevcev in godcev pod naslovom “PE-
SEM NA VASI”.

Na srečanju je nastopilo 18 skupin:  Ljudske pevke društva 
gospodinj Vitomarci, Ljudske pevke KUD Dr.  Anton Slod-
njak - Juršinci, harmonikar Luka Gomzi - domačin, Pevke 
ljudskih pesmi Urbančanke TD Destrnik, Mejaši iz Repišč 
Zgornji Leskovec, Kvartet DU Sv. Andraž, Pevke ptujske 
upokojenke DPD Svoboda Ptuj, Pevci DU Cerkvenjak, 
Ljudski godci KD Simon Gregorčič Velika Nedelja, Pe-
vke ljudskih pesmi Lenart, Ljudske pevke Lükarice - TED 
Lükari, Pevke ljudskih pesmi KD Obrež, Katoliško KD Kid-
ričevo, Ljudski pevci okoliških vasi Gomile, Erika Kraner iz 
Brengove, Ljudski pevci Vrelec Benedikt, Ljudski pevci iz 
Jablovca Podlehnik, Vaški muzikanti iz Cerkvenjaka.

Polna dvorana poslušalcev je pokazala, da nas občani pri 
našem petju in druženju podpirajo in da ljudska pesem še 
nekaj časa ne bo izumrla. 

Nastopajočim in poslušalcem se še enkrat iz srca zahval-
jujemo, saj so s svojo prisotnostjo obogatili dan ljudske 
pesmi in glasbe. 

Z Andraško nedeljo smo stopili v adventni čas, s tem pa 
se nam približujejo božično - novoletni prazniki. V pri-
hajajočih dneh in v letu 2017 vam želimo, da vas vodita 
navdih in pogum in naj vas zdravje, veselje in lepa pesem 
spremljajo na vsakem koraku.

pevke Društva gospodinj Vitomarci

Že nekaj let zapored priredimo Snežinko sreče - akcijo 
zbiranja oblačil, obutve, igrač, hrane ... Zbrano namenimo 
v dobrodelne namene. Tudi letos smo oblačila in obutev 
namenili Rdečemu križu na Ptuju, hrano pa Rdečemu 
križu Sveti Andraž, ki jih bo razdelila našim občanom po-
moči potrebnim. Vsem se lepo zahvaljujemo.

Kristijan Majer

14          Novice občine Sv. Andraž

 Skupinska fotografija organizatorjev

Pesem na vasi

Nekateri že znajo izdelati krdebač...

drugi jih morda kdaj bodo znali.

Snežinka sreče

Pevke Društva gospodinj Vitomarci
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društva

V znamenju projekta »Ljubezen do maternega jezika« 
ob počastitvi 125. obletnice ustanovitve Bralnega 
društva Vitomarci

Jesen je čas, ko v našem društvu začnemo z vajami in 
pripravami na nastope in prireditve. Tako smo v obdobju 
od septembra do začetka decembra izvedli več prireditev 
in aktivnosti v okviru projekta »Ljubezen do materinega 
jezika 2016«, ki ga je sofinancirala naša občina. Kot že 
zapisano v prejšnji številki, smo projekt začeli z Večerom 
ljubezenskih pesmi na vasi pri Etnološkem muzeju Hr-
gova hiša. Konec septembra smo izvedli dve kreativni 
delavnici za otroke na temo »Knjige, pravljice, zgodbe«; 
eno v sodelovanju z Društvom gospodinj Vitomarci, ko 
so otroci pekli medenjake, katere smo ponudili obiskov-
alcem ob odprtju razstave z naslovom »Ohranjanje kul-
ture, kulturne dediščine, zgodovine občine in ljubezni do 
domačega jezika«, katerega smo ga izvajali v sodelovanju 
z domačimi društvi: Društvom upokojencev, Čebelarskim 
društvom, Društvom gospodinj in Vinogradniško sadjar-
skim društvom. Razstava je bila na ogled prva dva tedna 
v oktobru, z obiskom smo zadovoljni. 

V oktobru smo v Tednu otroka pripravili krajše predstave 
za otroke iz vrtca in šole. V sodelovanju s Čebelarskim 
društvom smo izvedli Literarni večer; mag. Andreja Černel 
je vodila pogovor z Edijem Kupčičem, avtorjem knjižice 
o Ivanu Strelcu, ki je bila takrat še v nastajanju. V tem 
mesecu je otrokom priznana knjižničarka in pravljičarka 
Liljana Klemenčič iz Knjižnice Ivana Potrča na Ptuju  pri-
povedovala pravljice; otroci iz Ljubiteljskega dramskega 
društva Sv. Jurij ob Ščavnici pa so nam odigrali zanimivo 
predstavo Kralj regratovih lučk v režiji Sonje Karlo. Prip-
ravili smo tudi dramski večer »Knjižnica na vasi«, kjer je v 
glavni vlogi, kot knjižničar, nastopil Milan Černel, našo kn-
jižnico pa so obiskovali bralci vseh starosti in mu razkriva-

li svoje probleme. Seveda je kot knjižničar s posluhom za 
potrebe bralcev vsakemu priporočal kakšno dobro knji-
go. V oktobru smo letos že drugič nastopili s programom 
»Ljubezen na vasi« pred Tušakovo vilo v Cerkvenjaku. 
Ob tej priložnosti se zahvaljujem družini Rajh, da nam ta 
nastop omogočijo in nas vedno tudi prijazno pogosti-
jo. Hkrati nadvse hvala župniku g Babiču, saj poskrbi za 
oznanilo prireditve in s tem za lep obisk. Naši vrli tambu-
raši so zaigrali na deseti obletnici izgradnje nove šole in 
dvakrat so nastopili na prireditvah v Lenartu.

V novembru smo si ogledali ptujsko knjižnico, kjer nam 
je knjižničarka Darja Plajnšek predstavila zgodovino kn-
jižnice in tudi same zgradbe. Bili smo navdušeni in pri-
poročamo ostalim našim občanom. Zatem smo obiskali 
še ptujski grad. 11. novembra smo v sodelovanju z Žup-
nijsko Karitas Sv. Andraža izvedli kreativne delavnice za 
otroke iz naše občine. Izdelovali smo adventne venčke 
ipd.. Udeležba je, kot vedno bila zelo dobra, skupaj nas 
je bilo več kot šestdeset, tj. otrok, mentoric in prostovol-
jcev. V novembru smo imeli še pravljično urico za naše 
najmlajše občane v društveni knjižnici. Tamburaši, voka-
lno instrumentalna skupina Avis in dramska sekcija pa 
so nastopili na letošnji občinski proslavi, ko smo dobili 
priznanje županje za 125 let delovanja na področju ljubi-
teljske kulture. 

V novembra smo prejeli ok. 400 knjig iz Knjižnice Ivana 
Potrča Ptuj. Ob prevzemu knjig sta nas obiskala ravnatelj 
oz. direktor knjižnice Tomaž Neudauer in knjižničarka 
Darja Plajnšek. Za nas je bil to pomemben dogodek in 
se na tem mestu vodstvu knjižnice še enkrat najlepše 
zahvaljujem. Kot vidite, spoštovani občani, knjižnico vest-
no bogatimo s knjigami, naša knjižničarka pa vam je na 
razpolago za izposojo knjig kadarkoli po predhodnem 
dogovoru. 

Jesen v KUD Vitomarci
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Zbrana oblačila in obutev

Obiskali smo ptujsko knjižnico

Iz Knjižnice Ivana Potrča prejeli 
kar 400 knjig

Novice 58.indd   15 19.12.2016   1:16:58



društva
V decembru smo zaigrali krajšo igrico o Sv. Miklavžu v 
domači cerkvi in v cerkvi Sv. Antona v Cerkvenjaku. Z ig-
rico za otroke ob obisku Sv. Miklavža smo nastopili še 
v Gostišču Ploj v Smolincih. Tudi v decembru smo ime-
li pravljično urico za otroke, tokrat s praznično vsebino, 
okrasili pa smo tudi našo knjižnico. V zadnjem mesecu 
tega leta smo odigrali še štiri predstave za otroke ob obi-
sku Božička, ki jih organizirajo občine: doma, v Lenartu in 
Cerkvenjaku ter pri Sv. Trojici.

V decembru bomo imeli še Spominski večer Franca 
Toša, našega častnega člana in redni letni občni zbor. Na 
povabilo župnika gospoda Babiča bomo na predvečer 
božičnega dne bomo nastopili s krajšo igro na temo Je-
zusovega rojstva v cerkvi Sv. Antona pri maši oz. pri otroš-
ki polnočnici. Na sam božični dan bodo naše pevske sk-
upine imele Božični koncert v domači cerkvi. V zadnjem 
tednu bomo tudi letos obiskali našo nekdanjo dolgoletno 
predsednico društva Vido Toš v Domu za ostarele občane 
Radenci. Šli bomo še v pravljično deželo Rdeča kapica na 
Vurberku, ki je v tem prazničnem času še prav posebna 
in navdihujoča. Zatem pa bomo vsak po svoje praznovali 
slovo od tega leta in prihod naslednjega leta, za katerega 
smo so že začrtali pester program.

Srečno vsem vam, spoštovane občanke in občani v letu 
2017; še posebej pa zdravja in ljubezni, medsebojnega 
spoštovanja in ščepec kulture, ljubiteljske in tiste, ki je 
tako pomembna za kvaliteto naših medsebojnih odnosov 
ter zadovoljstva v življenju.

Valerija Ilešič Toš, predsednica

V petek, 16.12. smo Društvo mladih Vitomarci organizira-
li že tradicionalni turnir v šnopsu, ki se je odvijal v baru 
Rola. 

Na tekmovanje se je letos prijavilo kar 22 tekmovalcev, 
kar je največ doslej. Turnirja so se udeležili tudi tekmov-

alci vseh generacij in tudi iz sosednjih občin, česar smo 
mladi zelo veseli. Na turnirju je tretje mesto zasedel Borut 
Čuček, drugo mesto Dušan Rajšp, zmagovalec turnirja pa 
je bil Zvone Čuš. Vsem tekmovalcem iskreno čestitamo. 
Že letos vas vabimo, da se nam drugo leto spet pridružite 
na turnirju v šnopsu, da se zberemo v še večjem številu.

Špela Pučko, tajnica

Člani Čebelarskega društva Vitomarci smo v nedeljo, 
11.12.2016 praznovali 110 let delovanja čebelarskega 
društva Vitomarci in sicer smo organizirali okroglo mizo 
na kateri smo se spomnili 80 let smrti velikega čebelar-
ja in moža, rojaka Ivana Jurančiča ter 100 let smrti Ivana 
Strelca, tudi čebelarja, nad učitelja, kulturnika, ki sta zelo 
zaznamovala tisti čas.

Slavnostni akademiji - okrogli mizi so prisostvovali pred. 
ČZS g. Boštjan Noč, podpredsednica ZČD Ptuj Suzana Žu-
mar, županja občine Sv. Andraž ga. Vudler Darja, župan 
občine Cerkvenjaka in zgodovinar g. Žmavc Marjan, 
ravnatelj O.Š. Cerkvenjak-Vitomarci g. Žmavc Mirko, člani 
sosednjih Č.D. Cerkvenjaka in Juršinc ter drugi občani, 
katere je uvodoma pozdravil predsednik Č.D. Vitomarci 
Milan Kuri in županja.

Po kratkem kulturnem programu je prisotne nagovoril in 
podal uvod iniciator te prireditve g. Kupčič Edi, ki je opisal 
delovanje Ivana Jurančiča in Ivana Strelca v tistem obdob-
ju, njun zgodovinski pomen za delovanje in organiziranje 
čebelarstva v Sloveniji in širše, kot tudi delovanje na kul-
turnem področju in vzpodbujanja slovenstva. G. Kupčič 
je ob tej priložnosti izdal tudi knjižico v kateri podrob-
neje opisuje zgodovinski pomen Ivana Jurančiča in Ivana 
Strelca za delovanje čebelarstva na slovenskem. Prav tako 
smo se spomnili vsem predsednikov, ki do sedaj vodili ČD 
Vitomarci to so: Toš Franc, Kuri Štefan, Druzovič Vlado in 
Rajšp Franc, ki je umrl lansko leto.

V zaključnem delu te prireditve se je razpravi pridružil 
tudi predsednik ČZS g. Noč, ki je poudaril zgodovinski 
pomen delovanja Ivana Jurančiča in Ivana Strelca za nad-
alni razvoj čebelarstva v tem predelu Slovenije ter pomen 

110 let delovanja čebelarjev
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 Tretje mesto zasedel domačin, Borut Čuček

Šnops turnir

Na okrogli mizi se je zbralo precej 
ljubiteljev čebel in medu 
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ostali prispevki
ohranjanja kulturne dediščine. Ozrl pa se je tudi k ak-
tualnim temam in problemom slovenskega čebelarstva 
predvsem k zatiranju varoje, kjer se bomo, kot običajno, 
čebelarji morali zanesti na lastno znanje in iznajdljivost in 
to predvsem z izboljšanjem oz. uvedbo nove tehnologije 
čebelarjenja, ki bo slonela na terminsko usklajenih aktiv-
nostih vseh čebelarjev Slovenije, za kar že pripravlja pisna 
navodila. 

Tekla je tudi beseda o izobraževanju mladih čebelarjev, 
kjer poudari, da imamo v Sloveniji najboljši sistem izo-
braževanja na svetu v šolskih krožkih, ki jih financira ČZS,  
pa tudi o državni pomoči čebelarjem, saj je prepričan, da 
ta ni potrebna, ker je slovenski med najboljši, in se je v 
Sloveniji poraba medu povečala za 120%, zato se ni po-
trebno bati nobene tuje konkurence, ker je naš najslabši 
čebelar tako dober, kot v tujini najboljši.

Malo številni domači čebelarji smo s to skromno priredit-
vijo hoteli obuditi spomin na te velike može našega če-
belarstva, kar mislim, da nam je to tudi uspelo.

Milan Kuri, predsednik

Društvo mladih Vitomarci je letos praznovalo 15. Oblet-
nico. Zato smo ob praznovanju skupaj z občino ob 18. 
Občinskem prazniku pripravili prireditev  ‘’Müže na kvad-
rat’’.

S ponosom lahko rečemo, da nam je v tem letu uspelo 
pripraviti še drugo prireditev po Müžah, ki so bile avgus-
ta. V goste smo povabili domač ansambel Trubadurje in 
Ivano Kovać, ki so poskrbeli za odlično zabavo vseh gen-
eracij. V veliko čast nam je bilo, da nas je obiskal tudi 
predsednik države, gospod Borut Pahor, ki nam je čestital 
ob našem prazniku in podelil mnogo spodbudnih besed 
za nadaljnje delo. 

Drugo leto avgusta spet pripravljamo prireditev Müže in 
vas že letos povabimo, da se skupaj z nami poveselite.  

Špela Pučko, tajnica

Strelska sezona v zaprtih prostorih v streljanju z zračno 
puško je v polnem teku, naši tekmovalci pa v vseh kate-
gorijah beležijo uspešne nastope in se rezultatsko držijo 
lanskih pozicij. V začetku januarja bodo sledila šolska tek-
movanja, kjer bodo naši mladi strelci lahko pokazali svoje 
kvalitete. Tudi v Trapu se sezona nadaljuje z zimsko ligo 
kjer nas odlično zastopa Tadej Kostanjevec, v letni sezoni 
pa so strelci v Trapu pobrali čez 30 pokalov in nagrad.  V 
sklopu prireditev ob občinskem prazniku smo izvedli tudi 
strelsko tekmo za pokal občine kjer prvi trije v vsaki kat-
egoriji prejmejo pokale,  v skupnem seštevku pa je pokal 
občine že standardno osvojil Tadej Kostanjevec. 

Rezultati:
Zračna puška:                               
1. Nejc Vršič (ciciban);
2. Marjan Horvat;
3. Ingrid Šilec.
MK puška:
1. Marjan Horvat;
2. Ingrid Šilec;
3. Ivan Ljubec.
TRAP:
1. Ivan Bezjak;
2. Tadej Kostanjevec;
3. Mirko Danko.

Pokal občine 2016 – Tadej Kostanjevec

Marjan Horvat, predsednik

Turistično društvo Vitomarci je pogodbeno prevzelo 
poštno poslovalnico Vitomarci. V kratkem času bi namreč 
pošta pričela delovati še s skrajšim delovnim časom, zato 
je bil prevzem potreben, saj tako občanom nudimo daljši 
delovni čas in podobne storitve. Kar nam ni uspelo ob-
držati so športne stave in srečke Športne loterije Sloveni-
je, saj naša poslovalnica pokriva premalo prebivalstva. 

Pozivamo vas, da kot zavedni občani koristite storitve 
naše poslovalnice, saj boste tako pomagali pri mesečnem 
nadomestilu, ki ga društvo prejme za izvajanje poštnih 
storitev, sami pa vam obljubimo, da bomo pričeli po-
speševati prodajo drugih storitev in artiklov, ki jih boste 
radi koristili.

Kristijan Majer
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Poštno poslovalnico bomo združili s TICem

Obiskovalci slavnostne akademije

Müže na kvadrat

Strelstvo

Pogodbena pošta Vitomarci
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društva

Jesen je čas, ko imajo vinogradniki in sadjarji največ dela, 
saj je potrebno pospraviti pridelek za katerega so delali 
celo leto. 
V tem času pa se je v društvu zgodilo tudi veliko aktiv-
nosti.

Trgatev potomke stare trte iz Lenta 
Letos smo že petič izvedli trgatev potomke Stare trte iz 
Lenta sorte modra kavčina ali žametna črnina. Trgatev je 
potekala v nedeljo, 2. oktobra 2016.

Ob ugodnem vremenu je trto vestno negoval aktualni 
viničar Karl Veršič.  Tako smo natrgali 108 grozdov odlične 
kakovosti iz katerih smo iztisnili 35 litrov mošta s sladkor-
no stopnjo 76 Oe.

Trgatev so opravili vsi  dosedanji viničarji ob prisotnosti  
županje, predsednice našega društva, predsednika  vino-
gradniškega društva Cerkvenjak, takratne cerkvenjaške 
vinske kraljice, gospoda župnika in številnih občanov. 
Trgatev je s harmoniko obogatil Luka Gomzi  s pesmijo 
pa Ljudske pevke Društva gospodinj Vitomarci, ki so ob 
tej priliki v zahvalo prejele steklenico protokolarnega An-
draževega vina. 

Ob lepem vremenu je potekalo prijetno druženje ob 
tradicionalni andrašovski krhlenki, pecivu, dobrem vinu 
in oblici dobre volje.

Strokovna ekskurzija po Pomurju
V bližnjo Gornjo Radgono smo se odpravili v soboto, 29. 
oktobra 2016.

Najprej smo se ustavili na Panviti, mesna industrija Rad-
gona d.d. . Tam smo imeli voden ogled proizvodnje in 
predelave. Na lastne oči smo se lahko prepričali o visokih 
higienskih standardih te proizvodnje tako, da je obil-
na degustacija njihovih izdelkov, po ogledu,  prav lepo 
teknila.

Sledil je voden ogled kleti Pod skalo, Pod rimskim kole-
som in Pod slapom z vodeno degustacijo njihovih vin 
in Zlate radgonske penine podjetja Radgonske gorice – 
Dom penine. Z lokalno vodičko smo si ogledali znameni-
tosti Gornje Radgone in muzej Špital.
Popolnoma nas je prevzela, v celoti obnovljena, vinar-
sko-vinogradniška kmetija STEYER Hiša dišečega tramin-
ca z moderno kletjo in degustacijsko sobo ter odličnimi 
vini.

Prijetno druženje smo zaključili z večerjo na Turistični 
Marko v kraju Nasova v Apačah.

Vino v čaši pri Andraši
Člani Vinogradniško sadjarskega društva in Turističnega 
društva Vitomarci so 25. novembra 2016, že drugič,  or-
ganizirali izjemno in originalno prireditev Vino v čaši pri 
Andraši. Prireditev je potekala v Večnamenski dvorani v 
Vitomarcih. Šlo je za pokušnjo vzorcev  mladih vin naših 
pridelovalcev in spoznavanje kulture pitja vina. Sodelova-
lo je 25 ponudnikov vin našega društva. Možno je bilo 
poskusiti 48 različnih vzorcev odličnih vin. Domačo kuli-
nariko je ponudil kolektiv Gostilne pri Ovinku. Za kulturne 
užitke so s pesmijo poskrbeli pevci Kvarteta Društva up-
okojencev Sveti Andraž Vitomarci.
Višek večera je bila dražba protokolarnega Andrejevega  
vina iz grozdja naše potomke stare trte. Ves izkupiček 
dražbe bo šel v dobrodelne namene. 
Večer je v celoti uspel, obisk in odziv občanov in obiskov-
alcev iz drugih krajev na prireditvi je bil izjemen. Takšen 
odziv daje organizatorjem prireditve zagon za organi-
zacijo tudi v prihodnje.

Farni praznik
Kot vsako leto smo bili člani Vinogradniško sadjarskega 
društva  aktivni tudi ob farnem žegnanju.
Postavljena je bila piramida z razstavo in  predstavitvijo 
starih in novih sort jabolk. Na svoji stojnici so vinogradni-
ki faranom ponudili na pokušnjo  letošnji pridelek – mla-
do vino. 

Delavnica Pokušnja in analiza mladih vin
Na turistični kmetiji Pri kapeli je 1. decembra potekala 
delavnica Pokušnja in analiza mladih vin. Na analizo se je 
prineslo več kot 40 vzorcev. V vinih so bili izmerjeni slad-
kor, kislina in žveplo. Določeni so bili tudi organoleptični 
parametri. Vsi vzorci so bili dobri in kvalitetni. Podana so 
bila navodila za nadaljnje ukrepe pri negi mladega vina. 
Strokovno mnenje je, da lahko pričakujemo kakovosten 
vinski letnik.

Vabilo
Ob vseh aktivnosti pa leto še ni končano. V decembru nas 
čaka še en pomemben dogodek, tradicionalni Božično 
novoletni pohod v organizaciji Vinogradniško sadjarske-
ga društva.
Pohod bo v ponedeljek 26. decembra, na Štefanovo,  s 
startom ob 10. uri na trgu pred cerkvijo pri potomki stare 
trte.  Zbiranje bo 15 minut prej.
Letos nas bo pot vodila po Novincih. Pohodnikom bodo 
dobro kapljico ponudili naši člani. Da bomo zmogli začr-
tano pot, se bomo na poti okrepčali tudi s toplo malico 
na žlico.
Prijavnina znaša 5 evrov in zajema, med drugim, tudi 
obešanko s kozarcem in emblemom društva; če imate 
kozarec od lani, znaša prijavnina 3 evre.
Lepo vabljeni vsi občani, člani društva in simpatizerji, s 
seboj pripeljite tudi svoje prijatelje!

Ob zaključku  Vam, v teh predprazničnih dneh,  člani Vi-
nogradniško sadjarskega društva želimo mirne, zadovol-
jne  in doživete božične praznike, v novem letu 2017 pa 
vse dobro,  predvsem zdravja in osebne sreče.

Ivanka Čeh

Narava počiva, vinogradnik ne
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društva

V oktobru, mesecu požarne varnosti, smo gasilci PGD 
Vitomarci izvedli pregled gasilnih aparatov pregled hi-
dratnega omrežja ter se udeležili operativne vaje v na 
tromeji med občinami sv Andraž v Slov. goricah, Cerkven-
jak in sv. Jurij ob Ščavnici. Analiza vaje je pokazala da smo 
gasilci PGD Vitomarci, PGD Cerkvenjak in PGD Sovjak 
odlično pripravljeni sodelovati v primeru nesreče. 25. Ok-
tobra smo nameravali izvesti operativno vajo treh zvez 
(GZ Trnovska Vas- Vitomarci, GZ Destrnik in GZ Juršinci), 
ki pa je bila zaradi intervencije odpovedana in je prestavl-
jena na april 2017.

Z društvom smo se predstavili šolarjem POŠ Vitomarci, 
katerim smo s praktičnim prikazom pokazali pravilno up-
orabo gasilnega aparata in drugih gasilnih sredstev. Na 
delavnicah KUD Vitomarci pa smo vse prisotne popeljali 
skozi zgodovino, prostore ter opremo gasilskega društva.
Med vsemi aktivnostmi pa smo med drugim organizirali 
pohod na Triglav, na katerega smo popeljali dvajset po-
hodnikov in strokovno ekskurzijo na kateri smo obiska-
li gasilsko brigado Koper, PGD Soline in vojaški muzej 
v Pivki. Na strokovni ekskurziji je bilo preko štirideset 
udeležencev.

Z decembrem 2016 smo pričeli s projektom nakupa nove-
ga gasilskega vozila AC-16/50. Sam projekt se bo končal 
leta 2019 ob 80. letnici gasilskega društva. Za zamenjavo 
novega gasilskega vozila smo se odločili zaradi dotra-
janosti cisterne, ki jo uporabljamo sedaj. Plan projekta pa 
bo predstavljen v začetku leta 2017.

Gasilci PGD Vitomarci vam ob bližajočem koncu leta želi-
mo mirne praznike in srečno v letu 2017.

Z gasilskim pozdravom >>NA POMOČ!!<<
Andrej Toš

V soboto 10. 12. 2016 smo v društvu gospodinj organi-
zirali strokovno ekskurzijo tokrat na Avstrijsko Koroško. 
Ob sedmi uri zjutraj smo se odpeljali proti Mariboru, nato 
pa po Dravski dolini ter skozi lepa slovenska naselja Južne 

Koroške vse do Celovca. Ob prihodu je sledil ogled stare-
ga mestnega jedra Rotovž, Novi trg, ki ga krasi podoba 
zmaja – stari trg, Deželna hiša, Benediktinski trg, se spre-
hodili med božičnimi stojnicami, kjer smo si lahko kupili 
spominke za svoje domače in prijatelje. 

Popoldan smo nadaljevali pot ob južni obali Vrbske-
ga jezera mimo polotoka Maria Wȍrth, ki leži na juž-
nem bregu jezera. Skozi pot so nas spremljali pravljično 
okrašeni kraji. Postanek smo naredili v očarljivem kraju 
Vrba – Velden. Praznična podoba kraja se najlepše zrcali 
na vodni gladini jezera, kjer se odseva na tisoče drobnih 
lučk. Občudovali smo plavajoči adventni  venec ter an-
gleško ladjo »Santa Lucija«. Spet smo imele prosti čas za 
sprehod ob jezeru ter obisk stojnic božičnega sejma. 

Polni lepih prazničnih utrinkov smo se odpeljali nazaj 
proti naši lepi Sloveniji, kjer smo se ustavili na kmečkem 
turizmu pri Marinu v Šentanelu, kjer smo imeli večerjo ob 
živi glasbi. V poznih urah je sledila prijetna vožnja proti 
domu.

Ljudmila Kocuvan

Strokovna ekskurzija
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Gospodinje tokrat obiskale 
Avstrijsko Koroško

Kronika kraja

Vozilo, ki ga društvo nujno potrebuje

Recept: MEDENJAKI

Sestavine:
1kg moke

30 dkg medu
25 dkg margarine

25 dkg sladkorja v prahu
3 jajca

35 g vode ( jaz dam kavo)
15 g sode bikarbone

4 g začimbe za medenjake

Iz sestavin zgnetemo testo. Razvaljate ga na 4 mm na 
debelo, izrežite kolačke poljubnih oblik in specite. Še 
tople pokrijte ali zložite v škatlo in zaprite, da se ne 
izsušijo. Ohlajene medenjake prelijte z čokolado ali 

premažite s sladkornim prelivom.

Novice 58.indd   19 19.12.2016   1:17:00



društva/šola

Povzetek predloga za podelitev priznanja Sveta ob-
močne izpostave JSKD v obliki listine za leto 2016 za 
EMO ILEŠIČ
                                 
Na podlagi razpisa za podelitev priznanj sveta območne 
izpostave JSKD Ptuj za leto 2016 za priznanje v obliki 
listine predlagamo članico KUD Vitomarci EMO ILEŠIČ, 
roj. 28.4.1951, stan. Vitomarci 56a, p. Vitomarci, z nasled-
njo obrazložitvijo:
Ema Ilešič, po rodu Prekmurka, ki jo je pot kot učitelji-
co zanesla v Vitomarce, se je v domače kulturno društvo 
vključila pred skoraj tridesetimi leti, najprej kot članica 
Ženskega pevskega zbora. Leta 1994 je prevzela vodenje 
društvene knjižnice, to delo ljubiteljsko in povsem samos-
tojno opravlja še danes. V knjižnici je najprej poskrbela za 
knjige, ki jih je bilo treba skrbno urediti ter jih razvrsti-
la glede na klasifikacijo oz. po posameznih literarnih in 
strokovnih področjih. Vseh dvaindvajset let vodi društ-
veno statistiko knjig in bralcev ter si ves čas prizadeva 
za pridobivanje novih knjig, da bi tako našo društveno 
zbirko še obogatili in s tem pritegnili več bralcev. Prav 
posebno skrb in pozornost namenja bralni kulturi mla-
dih, tj. otrok in mladostnikov. Posebej je dragocen njen 
prispevek tudi na področju svetovanja na tem področju, 
saj s svojimi izkušnjami, znanjem in posebnim občutkom 
za bralne navade ter potrebe občanov lahko bralcem 
tudi svetuje. V zadnjem letu aktivno sodeluje v Pravljičnih 
uricah, ki jih v društvu za naše najmlajše občane izvajamo 
enkrat na mesec. Izbere in pripravi knjigo za pripovedo-
vanje. Aktivna je tudi v Recitatorski sekciji, saj izbira pesmi 
in recitale za razne nastope. 

Od leta 1998 dalje se občasno vključuje tudi v projekt 
Kreativne delavnice za otroke, nekaj delavnic je izvedla 
samostojno kot mentorica. Aktivno sodeluje pri pripravah 
različnih razstav, kakor so razstave ob kulturnem prazni-
ku, dnevu žena in drugih večjih projektih med letom v 
našem društvu, ko pripravi za ogled knjige iz društvene 
knjižnice. 

Kulturno prosvetno življenje v Občini Sveti Andraž v 
Slovenskih goricah ima dolgo ter bogato zgodovino in 
tradicijo, letos namreč praznujemo 125. obletnico Bral-
nega društva Vitomarci, ki je bilo ustanovljeno februarja 
1891 in katerega naslednik je sedanje kulturno društvo. 
K ohranjanju in razvoju le tega je s svojim delovanjem 
pomembno doprinesla tudi Ema Ilešič s svojim dolgo-

letnim delovanjem na več področjih in sekcijah v društ-
vu. Najbolj dragoceno pa je njeno delo ljubiteljske kn-
jižničarke, s čimer pripomore k ohranjanju in razvijanju 
bralne kulture v naši občini. 
Njeno delo kot tako v domačem društvu prepoznava-
mo kot pomembno in zato predlagamo, da se ji podeli 
priznanje sveta območne izpostave JSKD v obliki listine 
za leto 2016.

Valerija Ilešič Toš, predsednica

VESELIM SE…

-Počitnic, ker bo ata doma. Veliko se bova igrala in delala 
bedarije.
-Božička, ker mi bo prinesel darila.
-Snega, ker se bom sankal, kepal in delal sneženega 
moža.

Mihael Rižnar, 2. b

OBISKAL ME JE MIKLAVŽ

Bila sem pri babici. Naenkrat je zaropotalo pri vratih. Us-
trašila sem se in objela sestro. Pomislila sem na Miklavža. 
Babica je segrela mleko in pripravila piškote, ki sem jih 
hotela pojesti za večerjo. Odprla sem vrata in začela mo-
liti.

Ajda Druzovič, 2. b

PRAZNIČNA LJUBLJANA

Nekega decembrskega dne smo se cela družina odpravili 
v Ljubljano. Obiskali smo teto. Popoldne smo šli na ogled 
mesta. Vse mesto je obsijano z lučkami. Na Prešernovem 
trgu stoji smreka Melanija. Vse okrog nje je po zraku 
napeljanih na tisoče lučk. Čez okrašeno Tromostovje smo 
se odpravili na tržnico. 
Izlet v Ljubljano mi je bil zelo všeč.

Tomaž Vršič, 3. b

NOVOLETNI PRAZNIKI

Bližata se božič in novo leto. Zelo se ju veselim. Pripravi-
la sem že darila za mamico, atija, brata in sestrico. Jaz 
si želim barvice in peresnico. Vem, da ima Božiček rad 
kokakolo, zato mu jo bom nastavila. Okrasila bom svojo 
smrečico. Upam, da bo kaj snega. Lani je bila pri meni 
sestrična. Želim si, da bi tudi letos prišla.

Nika Kuri, 3. b

USTVARJALNI V 2. in 3. b RAZREDU

Zelo ponosni smo na voščilnice in majhna darilca, ki smo 
jih izdelali. 

Razreda 2. b in 3. b
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Ema Ilešič, prejemnica priznanja

Prejemnica priznanja v družbi domačih 
in članov KUD Vitomarci
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NARAVOSLOVNI DAN

V petek, 18.11.2016, smo imeli naravoslovni dan. Ta 
dan smo imeli zjutraj najprej slovenski tradicionalni za-
jtrk. Jedli smo domač kruh, maslo, med in jabolka ter 
pili domače mleko. Potem nam je čebelar povedal kako 
pomembne so čebele in med. Ogledali smo si tudi risani 
film o čebelah. Nato smo v kuhinji s pomočjo ga. Dru-
zovič spekli jabolčno pito. Pri tem smo uporabili samo 
domače sestavine. Poskusili smo tudi veliko vrst domače-
ga soka. Na koncu smo naredili še plakat. Na plakat smo 
strnili vso naše delo tega dne.

Ta dan nam je bil zelo zanimiv.

Učenci 4. b razreda z razredničarko Suzano Klasič

Obiskali smo Ptuj
Meseca septembra smo imeli kulturni dan. Zjutraj smo se 
zbrali v šoli. Ko je pripeljal avtobus so nanj vstopili prva 
triada in četrti razred. Kmalu zatem je pripeljal avtobus 
iz Cerkvenjaka, ki je pobral nas petošolce. Nato smo se 
odpeljali v Ptuj v kino. Tam smo si ogledali film z naslo-
vom Bekaz. Meni je bil film zelo všeč. Po ogledu  smo 
malicali. Potem smo se odpravili na ptujski grad. Tam smo 
se razdelili v tri skupine. Ogledali smo si zbirko orožja, 
lahko smo tudi dvignili ponaredek meča. Ogledali smo si 
grajske prostore in sobo z glasbili. 

Jaz sem bila na ptujskem gradu prvič, zato mi je bilo zelo 
všeč. Tudi kot celoten kulturni dan mi je bilo zelo lepo.

Nina Toš, 5. b

Slovenski tradicionalni zajtrk
V petek, 18. 11. 2016 smo imeli slovenski tradicionalni 
zajtrk. Zjutraj ko smo prišli v šolo so nekateri učenci po-
magali pripraviti mize za zajtrk. Nato smo imeli zajtrk. 
Jedli smo domači kruh, maslo, med in mleko ter jabolko. 
Po zajtrku smo imeli malo odmora in potem smo šli ku-
hat. Lupili smo jabolka in iz njih naredili pito in kompot. 
Poskušali smo tudi različne domače sokove, ki nam jih je 
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Pri ustvarjanju plakatov

Izdelane voščilnice in majhna darilca

Razred 4. b

Razred 5. b

Pokušnja sokov

Pomagamo izdelati jabolčno pito

Zdrav zajtrk
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ponudila gospa Mojca. 
Naslednjo uro smo naredili  plakat o zdravi prehrani. 
Potem smo imeli malico, po njej pa čebelarja. Povedal 
nam je veliko o čebelah. Potem smo si ogledali še risanko 
o čebelah. 

Po končanem naravoslovnem dnevu smo odšli v podal-
jšano bivanje, kjer smo si ogledali  risanko. Nazadnje smo 
imeli še nogometni krožek. 
Ta dan je bil zelo zanimiv in zabaven.

Sašo Kirm Malek, 5. b

V petek, 2. decembra se je v večnamenski dvorani v Vito-
marcih odvijala prireditev Otroci pojejo slovenske in se 
veselijo.

Za začetek, je voditelj Radia Ptuj spregovoril nekaj besed 
o namenu prireditve, o sponzorjih prireditve, seveda pa ni 
pozabil tudi na gospo županjo Darjo Vudler ter na gos-
poda ravnatelja Mirka Žmavca, ki ju je povabil na oder. Po 
končanem »govoru«, se je pevsko tekmovanje nadaljeva-
lo. Voditelj je povedal, da petje ocenjuje komisija. In tek-
movanje se je začelo. Na oder smo prišli instrumentalna 
skupina POŠ Vitomarci, ki smo prireditev otvorili.

Kot prvi tekmovalec, je nastopil učenec komaj 1. razreda 
Jaka Čeh. Sledili so mu učenci 2., 3., 4. in 5. razreda. Kot 
zadnja je nastopila učenka 5. razreda Nina Toš, ki se je 
lansko sezono uvrstila v finale. Tako se je končal pevski 
del prireditve. Komisija se je odločila, da se je v polfina-
le uvrstila učenka komaj 2. razreda in sicer Zala Anželj s 
pesmijo Ne bodi kot drugi. Bila je zelo presenečena. Vsi 
tekmovalci so ji čestitali. Zmago si je zaslužila, saj je pe-
sem zelo lepo in doživeto zapela.

                                                                                                
Vanessa Repič, 6.b

Popravek iz številke 57, kjer smo pomotoma napisali, ime 
mamice Šalamun Dore, rojene 12.7.2016, napako po-
pravljamo:
- deklica Šalamun Dora, rojena 12.07.2016; mamica: 
Šamperl Simona, Podvinci 118 b;

Rojstva otrok od septembra do decembra 2016. Na svet 
je prijokal in razveselil svoje starše:
- deček Čuš Patrik, rojen 07.10.2016; mamica: Kramberg-
er Čuš Darja, Gibina 24 a.

Otroci pojejo slovenske pesmi 
in se veselijo
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Slovenski tradicionalni zajtrk

Pri uri naravoslovja smo si pripravlii 
zdrav zajtrk

Naši izdelki, ki so nastali med 
tehničnim dnevom

Zmagovalka Zala

Kronika kraja
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Vpraša sodnik Mujota: Kako ste lahko povozili 52 ljudi? 
Odpovedale so mi zavore v dolino! Pa kaj niste mogli 
kam zaviti? Ma, sem! Levo sta bila dva človeka, na desno 
na avtobusni postaji pa 50! Pomislil sem bolje je pogaziti 
ta dva kot tistih 50. In ko sem povozil prvega, je tisti drug 
idiot stekel med tistih 50!

V svet tišine so odšli:
- Lovrec Terezija, Vitomarci 17, rojena 08.10.1927, umrla: 
december 2016;
- Poharič Maks, Drbetinci 61, rojen 11.08.1944, umrl: de-
cember 2016.
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Križanka

Kronika kraja

Mujo pri sodniku
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